
 

     
    

  

 

    
   

  
 

   

  
  

 

College van Burgemeester en Wethouders 

Art. 44 vragen 
Opvang vluchtelingen 

Venlo, 6 juli 2022 

Geacht college, 

Naar aanleiding van de verschillende locates die mogelijk bleken als opvanglocate voor Oekraïners, 
maar niet voor andere vluchtelingen. En naar aanleiding van het recente bericht van vandaag dat op 
het kazerneterrein een extra opvanglocate wordt ingericht specifek voor Oekraïners, terwijl in Ter 
Apel vluchtelingen op stoelen moeten slapen vanwege een gebrek aan opvanglocates, hebben wij de 
volgende vragen: 

Vraag 1: Waarom worden voor Oekraïners zeer snel nieuwe opvanglocates ingericht maar voor 
andere vluchtelingen, zowel in het verleden als nu, niet? 

Vraag 2: Worden deze opvanglocates ook gebruikt voor andere vluchtelingen die ook vluchten voor 
oorlog als dat nodig is? 

Vraag 3: Is het college bereidt meer vluchtelingen op te vangen uit andere landen mocht het COA 
hierom verzoeken? 

Vraag 4: Is het college het met ons eens dat allen die zich in Nederland bevinden, in gelijke gevallen 
gelijk behandeld dienen te worden? Dus ook vluchtelingen? 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

DENK Venlo 
Selim Özçelik 

https://vooranderevluchtelingen.En

